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Hei! 

Jeg er svært negativ til planen som foreligger for Lloyds marked. De nye bygningene som er 

planlagt, er altfor store og dominerende. Jeg mener også at de langt på vei vil ødelegge for den 

gamle bebyggelsen som er der fra før. Høyhus passer i storbyer - ikke i Hønefoss som er en 

middels stor norsk by. Og jeg er ganske sikker på at det ikke er storbypreg folk i som bor i  

nærområdet av Hønefoss, vil ha.  

En god løsning tror jeg  vil være å ha en arkitektkonkurranse slik at man kan se på flere 

alternativer for området. Jeg håper at Ringerike kommune vil skrinlegge planen som foreligger nå 

og se på alternativer som gjør at Hønefoss kan beholde særpreget. Kommunen bør etterstrebe å  

få til en harmonisk miks mellom gammel og ny bebyggelse. 

  

Hilsen 

Hanne Stuve 

(som liker å handle i Hønefoss) 

  


